
PROTOKÓŁ NR 7/2016  

Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW 

 w dniu 14.07.2016 roku 
 

 

1. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Rady Krakowskich Seniorów, witając 

zebranych. 

2. Odczytanie porządku obrad i wprowadzenie punktu dotyczącego pracy seniorów 

w Banku PKO S.A. 

3. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

4. Podsumowanie I kadencji Rady Krakowskich Seniorów – główne kierunki działania. 

5. Interwencja dotycząca pomocy w zakresie bezpiecznego ogrzewania mieszkań – 

sprawa została przekazana p. Z. Zgale, który zajmuje się tym tematem. 

6. Omówienie przygotowań do Senioraliów w dniu 16.09.2016 r. 

7. P. A. Okońska stwierdziła, że należy powołać zespół do organizowania Senioraliów, 

w ramach których odbywać się będą różne imprezy sportowe, podsumowywanie 

różnych imprez z tym związanych. Do pracy w tym zespole zgłosiły się; 

 p. E. Saniternik 

 p. A. Wiatr 

 p. Z. Rakoczy 

 p. Z. Kurzela 

Terminy spotkań komisji: 14.07, godz. 14.40 – spotkanie dot. mistrzostw, 18.07, godz. 

13.30 u P. Anny Okońskiej – Walkowicz Doradcy ds. Senioralnych Prezydenta Miasta 

Krakowa, na spotkaniach tych omawiana będzie sprawa Mistrzostw Sportowych 

Seniorów o Puchar Prezydenta Miasta Krakowa. 

8. P. A. Wiatr omówił sprawę pracy dla seniorów w ramach łączenia młodych 

z seniorami w Banku PKO. W Łodzi rozwiązanie takie działa już z powodzeniem. 

Stwierdzono, że należy zorganizować spotkanie z przedstawicielami Banku PKO S.A. 

w celu dokładnego omówienia tego tematu. 

9. P. A. Okońska - Walkowicz przekazała informację o spotkaniu inżynierów seniorów  

z firmą Comarch, mającym na celu omówienie możliwości podjęcia pracy dla 

poprawienia warunków życia. 

10. Wskazania dla nowej RKS:  

 Przekazać informacje o początkowych trudnościach, które pokonaliśmy; 

 Przekazać osiągnięcia do dalszej realizacji. 

P. B. Szafraniec stwierdziła, że wszystkim kandydującym należy przekazać 

informację, że jest to praca zajmująca bardzo dużo czasu. 

P. J. Talar stwierdziła, ze należy też poinformować o społecznej działalności RKS. 

11. P. J. Dziwisz przekazał informację dot. Budżetu Obywatelskiego i działań osób 

zbierających głosy. P. A. Okońska – Walkowicz postanowiła zająć się tą sprawą 

w przyszłości.  



12. P. M. Francuz poinformowała o spotkaniu seniorów na Politechnice Krakowskiej 

w połączeniu z Głosem Seniora. 

13. P. A. Okońska zobowiązała się do mocniejszej współpracy w ramach UTW. 

14. Wolne wnioski: 

 P. S. Jucha zaproponował, aby CAS-y były informowane o działalności RKS 

i żeby RKS zajęła się tematem dotyczącym problemów zdrowotnych seniorów. 

 P. B. Szafraniec przekazała informację nt. organizacji Kongresu i pomocy UMK 

w organizacji tego wydarzenia. 

15. Termin następnego spotkania wyznaczono na 18.08.2016 r.  

 

Na tym zebranie zakończono.  

 

 

Sekretarz        Przewodniczący 

Rady Krakowskich Seniorów    Rady Krakowskich Seniorów 

 

Joanna Talar      Antoni Wiatr 

 


